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Vanuatu

Exchange of letters constituting an agreement between the United Nations and the
Government of the Republic of Vanuatu concerning arrangements for the Regional
Meeting of the Asia Pacific Least Developed Countries with the theme “Towards a Path
to Graduation: A focus on broadband connectivity”, and for the Expert Group Meeting
on “Resilient Urban Development in SIDS: Harnessing opportunities for enhanced
connectivity”, to be held in Port Vila, Vanuatu, from 26 to 27 October 2017. New York,
12 October 2017

Entry into force: /2 October 2017 by the exchange of the said letters, in accordance with their
provisions

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, I November 2017
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Organisation des Nations Unies
et
Vanuatu

Echange de lettres constituant un accord entre 1’Organisation des Nations Unies et le
Gouvernement de la République du Vanuatu concernant les arrangements relatifs a la
réunion régionale des pays les moins avancés d’Asie-Pacifique sur le reclassement, axée
sur la connectivité a large bande, et la réunion du groupe d’experts sur le
développement urbain résilient dans les PIED, consacrée a I’exploitation des possibilités
d’amélioration de la connectivité, devant avoir lieu a Port-Vila, Vanuatu, les 26 et
27 octobre 2017. New York, 12 octobre 2017

Entrée en vigueur : /2 octobre 2017 par l'échange desdites lettres, conforméement a leurs
dispositions
Texte authentique : anglais

Enregistrement auprés du Secrétariat de 1'Organisation des Nations Unies : d'office,
1" novembre 2017
"Aucun numéro de volume n'a encore été attribué a ce dossier. Non disponible en version imprimée, conformément au

paragraphe 2 de l'article 12 du réglement de I'Assemblée générale destiné a mettre en application I'Article 102 de la
Charte des Nations Unies, tel qu'amendeé.



